
Iz naših
organizacij

Izvršna odbora SITKS in ZTKO sta i>a
skupni seji obravnavala metodologijo pri-
prav programov za vse izvajalce športne re-
kreaeije v naši občini za leto 1979. Potrjena
je bila usmeritev programsko finanone ko-
misije glede usklajevanja programov v kra-
jevnih skupnostih. Potrjen je bil tufli gene-
ralni urbanlstični plan za ožje mestno ob-
močje naše obdne, s pripombo, da je po-
trebno včrtati lokacije za vse telesnokultur-
ne objekte tudi v ostale karte LUZ. Ob za-
ključku programskega leta bosta SITKS in
ZTKO organizirali tovaiiško srečanje za vse
predsednike osnovnih organizacij, člane ko-
misij in izvršilnth organov, delegate skup-
ščine TKS Ljubljane in profesionalne teles-
nokulturne delavce.

Taborniškl odred »Dobre volje« je izve-
del volilno konferenco, ki se je je udeležilo
59 delegatov odreda. Izvoiili so nov upravni
odbor, ki ga bo še naprej vodil Ivo Štajdo-
har. Konferenca je v celoti potrdila poro-
čilo o bogati flejavnosti odTeda v letu 1978
ter sprejela programsko usmeritev za leto
1979, ki je v celoti usmerjeno v praznovanje
25-letnice odreda.

Svoj letni obračun so na rednem občtiem
zboru podali tudi Clani balinarskega špert-
nega kluba Medvode. Letos je v tem Iport-
nem kolektivu delovalo 70 športnikov bali-
narjev, na področju rekreacije in vrhunske-
ga tekmovalnega balinanja. PoroCilo o štiri-
letnem delu kluba je podal v. d. predsedni-
ka Milan Batič. Klub tesno sodeluje z nogo-
metnira klubom, iz katerega se je leta 1975
tudi ustanovil. Oba kluba skupaj upravljata
interni lokal, katerega čisti izkupiček je na-
menjen investicijam v objekte. Klub name-
rava v naslednjem letu pokriti dve tekmo-
valni stezi in dograditi pisarniške prostore
in garderobo. Občni zbor je izvolil 11-članski
izvršni odbor kluba, ki ga bo vodil Jože Su-
šteršič, disciplinsko in tehniino komisijo ter
nadzorni odbor.

Izvršni odbor planinskega društva šmar-
na gora je na treh septembrskih sejah pre-
gledal dejavnost posameznih odsekov dru-
štva na akcijah. Tako je markacijski otTsek
uredil pot čez Tičarico in čez Plamenice,
opravljenih je bilo nekaj izletov za člane in
pionirje, decembra pa bo izšla tudi številka
društvenega glasila Viharnik. Posebna komi-
sija pripravlja skupščino društva, ki bo
predvidoma v drugi polovici dccembra, or-
ganizirajo pa tudi predavanja z barvnimi
diapozitivi. V vrtcu PirniCe so vključeni vsi
cicibani kot cicibani planinci. Društvo bo
organiziralo tudi zimski del tefaja za vod-
nike. izredno aktiven pa je tudi alpinistični
odsek, ki pripravlja za prihodnje leto nekaj
potovanj v visoka gorstva.

Kadrovska komisija pri SITKS in ZTKO
Ljubljana-Siška ]e organizirala od 17. do 24.
decembra začetniški tečaj smučanja za vzgo-
jiteljice naših vrtcev. Za tečaj se je prija-
vilo 30 vzgojiteljic, ki bodo kasneje vodile
otroke pri vadbi programa športne značke.
Komisija je na seji sprejela tudi pravilnik
o podeljevanju priznanj in plaket SITKS in
ZTKO Ljubljana-Šiška športnikom, organi-
zatorjem, strokovnim delavcem. društvom in
klubom. Pravilnik mora potrditi se skupšči-
na SITKS in bo stopil v veljavo v letu 1979.

O probleraatiki dela posameznih klubov
in centralnega društva je razpravljal tudi
izvršni odbor ŠD Ljubljana. Posamezni klubi
v društvn, ki delujejo y celoti na amaterski
bazi, se borijo s sedaj že »kroničnim« po-
manjkanjem finančnih srcdstev. marsikje pa
primanjkuje tudi sposobnih strokovnih jn
organizacijskih kadrov. V društvu razmišlja-
jo o nastavitvi profesionalnega operativno-
tehnifnega delavca, ki bi lahko povezoval
tako strokovno kot administrativno delo
vseh klubov, obenem pa vodil gospodarjenje
z objekti. Izvršni odbor je imenoval poseb-
no komisijo, ki naj bi še Ietos pripravila
sklic sKupščine društva, preavsem pa že vež-
krat odloženi sestanek vseh klubov in dru-
štvene uprave z ZTKO Ljubljana-šiška.


